

English Version

Policy Name:	SDG Progress Reporting and Publication Policy

Policy Information:

Code:	PS 73 SDG17 3
Issue date:	2018
Revision, Date:	V04, 2024
Evaluation Frequency:	Yearly
Level of Confidentiality:	Public
Pages:	2
Policy Approved Date:	22 Feb 2018
Decision of the Deans Council:	24 July 2018/2019

Responsibilities and implementation:

Follow-up, review and development:	Strategies and Policies Committee, Sustainability and Ranking Office		
Accreditation:	Human Resources and Institutional Development Unit		
Application (scope):	Deanships, academic colleges, scientific and administrative centers, administrative units and departments.		

Policy Statement:

The University is committed to preparing and publishing transparent and comprehensive reports documenting its achievements and progress toward Sustainable Development Goals (SDGs). This policy aims to enhance transparency, accountability, and awareness of the university's contributions to sustainable development at the university, local, and international levels.

Policy objectives (desired outcomes):

1.	Document progress toward achieving SDGs clearly and transparently.		
2.	Increase community awareness of the university's ongoing efforts in sustainable		
	development.		
3.	Support continuous evaluation and development of sustainable policies and		
	strategies.		
4.	Provide a model that reflects the university's leadership role in supporting global		
	SDG initiatives.		

Related procedures:

1. SDG Progress Reporting Procedure

Key Performance Indicators (KPIs):

1. Number of Progress Reports Published

Recommendations of the last review:

1.	Regularly update and publish progress reports, making them accessible to all
	stakeholders through the university's website.
2.	Enhance transparency by expanding the distribution of reports to include external

entities and partners.

3. Organize workshops and specialized information sessions to educate the university community on the importance of periodic reports and their role in supporting sustainable development.

Al-Ahliyya Amman University

جامعة عمان الأهلية



النسخة العربية

	•=
سياسة إعداد التقارير حول تقدم أهداف التنمية المستدامة ونشرها	اسم السياسة

المعلومات العامة:

الرمز:	PS_73_SDG17_3
تاريخ الإصدار:	2018
رقم المراجعة، وتاريخها:	V04, 2024
التقييم الدوري:	سنوياً
مستوى السرية:	عام
عدد الصفحات:	2
تاريخ اعتماد السياسة:	22 Feb 2018
قرار مجلس العمداء:	24 July 2018/2019

المسؤوليات والتطبيق:

المتابعة والمراجعة والتطو	لجنة الاستراتيجيات والسياسات، ومكتب الاستدامة والتصنيفات
الاعتماد:	وحدة الموارد البشرية والتطوير المؤسسي
التطبيق (النطاق):	العمادات، والكليات الأكاديمية، والمراكز العلمية والإدارية، والوحدات والدوائر الإدارية.

نص السياسة:

تلتزم الجامعة بإعداد ونشر تقارير دورية شفافة وشاملة توثق إنجازاتها وتقدمها في تحقيق أهداف التنمية المستدامة، بهدف تعزيز الشفافية والمساءلة، وزيادة الوعي حول مساهماتها في دعم التنمية المستدامة على مستوى المجتمع الجامعي والمجتمع المحلي والدولي.

أهداف السياسة (النتائج المرجوة):

توثيق التقدم نحو تحقيق أهداف التنمية المستدامة بوضوح وشفافية.	.1
تعزيز الوعي المجتمعي بجهود الجامعة المستمرة في التنمية المستدامة.	.2
دعم عمليات التقييم والتطوير المستمر للسياسات والاستراتيجيات المستدامة.	.3
تقديم نموذج يعكس دور الجامعة القيادي في دعم الأهداف العالمية للتنمية المستدامة.	.4

الإجراءات المرتبطة:

مؤشرات الأداء:

1. عدد تقارير التقدم المنشورة

توصیات آخر مراجعة:

تحديث ونشر تقارير التقدم بانتظام، وإتاحتها لجميع المعنيين عبر الموقع الإلكتروني للجامعة.	.1
تعزيز الشفافية من خلال توسيع نطاق توزيع التقارير لتشمل الجهات الخارجية والشركاء.	.2
تنظيم ورش عمل وجلسات تعريفية متخصصة لتعريف أعضاء المجتمع الجامعي بأهمية التقارير الدورية ودورها في	.3
تعزيز التنمية المستدامة.	